
Sitno, 2024-01-12 

 
Protokół 

z  posiedzenia 

Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju RG Sitno 

w dniu 12 stycznia 2024 r. 

 

 
Członkowie Komisji Budżetu Infrastruktury i Rozwoju obecni na posiedzeniu: 
 

1. Radosław Kwapisz –  przewodniczący Komisji, 

2. Antoni Gazda –  wiceprzewodniczący Komisji, 

3. Władysław Wydmański –  członek Komisji, 

4. Tomasz Ożga – członek Komisji. 

 

Goście zaproszeni: 

1. Krzysztof Seń – Wójt Gminy Sitno, 

2. Krzysztof Prokopowicz – Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy, Sołtysów, Samorządu, Archiwum, 

Koordynator ds. udzielania informacji publicznej, 

3. Krzysztof Siemkowicz – Inspektor ds. remontów i inwestycji. 

 

 

W dniu 12.01.2024 r. Komisja Budżetowa na swoim posiedzeniu przygotowała sprawozdanie za 

2023 r. oraz plan pracy na 2024 r.  

Omówiono również na następujące tematy: 

1. Zniszczona droga Jarosławiec Reforma – Stara Wieś – Szopinek. Wójt oznajmił, że na wio-

snę będą trwały prace przygotowawcze do jej naprawy. Poprzednio jak realizowana była 

inwestycja nie było zgody mieszkańca (teraz jest) na poszerzenie rowu i wykopanie kolej-

nego do drogi gminnej w celu odprowadzenia zalegającej wody (droga uszkodzona jest 

między jednym a drugim przepustem, jest to teren podmokły - woda nie ma możliwości uj-

ścia stoi równo z asfaltem. Firma PRD zobowiązała się położyć asfalt). 

2. Komisja Budżetowa uważa, że droga ma być naprawiona w ramach gwarancji, gdyż firma 

PRD w Zamościu przystępując do przetargu miała czas na zapoznanie się z dokumentacją 

oraz z terenem przez który przebiega droga. Ponieważ analiza nie została wykonana w spo-

sób należyty to cała odpowiedzialność za obecny stan drogi spada na wykonawcę. W związ-

ku z powyższym Komisja Budżetowa zawnioskuje
 
do firmy PRD (wykonawcy) i złoży ofi-

cjalne pismo aby naprawa odcinka drogowego Jarosławiec Stara Wieś – Reforma – Szopi-

nek wykonana została w ramach gwarancji bez jakichkolwiek nakładów finansowych ze 

strony UG Sitno czyli Budżetu Gminy Sitno. 

3. Informacyjnie wynajmowany jest plac buraczany w Jarosławcu przez 2 firmy, z tego tytułu 

gmina ma co miesiąc ok. 2000 zł przychodu. 

4. Wójt poprosił Pana Władysława Wydmańskiego, żeby w porozumieniu z Sołtysem zapo-

znanali się z projektem świetlicy w miejscowości Jarosławiec Osiedle, ponieważ chcą ogło-

sić w styczniu przetarg. Planowany termin realizacji inwestycji 2024 r. 

5. Rozmawiali na temat obwieszczenia "Budowa drogi ekspresowej S17 Piaski - Hrebenne, 

część 3 - odc. realizacyjny nr 5: węzeł "Zamość Sitaniec" bez węzła - węzeł "Zamość 

Wschód" bez węzła" zostali poinformowani, że zakończyło się postępowanie i można zapo-

znać się z aktami spraw. Zainteresowane strony mogą w terminie 7 dni od dnia upływu ww. 

terminu zapoznać się z aktami sprawy i złożyć ewentualne wnioski. Dokumentacja zebrana 



w trakcie prowadzonego postępowania administracyjnego dostępna jest w Regionalnej Dy-

rekcji Ochrony Środowiska w Lublinie, Wydział Ocen Oddziaływania na Środowisko w bu-

dynku przy ul. Bazylianówka 46, I piętro. Z dokumentacją można zapoznać się, po wcze-

śniejszym uzgodnieniu trybu i terminu - email: sekretariat@lublin.rdos.gov.pl, tel. 081 71 

06 500, w godzinach pracy Urzędu. -  obwieszczenie zostało przekazane do zapoznania Soł-

tysom, Radnym jak i zamieszczone je na stronie BIP Urzędu Gminy w Sitnie. 

6. "Przebudowa drogi gminnej nr 110717L od km 0+000 do km 0+573,00 w m. Rozdoły, gm. 

Sitno" dofinansowanie (80%) 651 558,56  zł, wkład Gminy Sitno (20%) 162 889,64 zł. 

7. "Przebudowa drogi gminnej nr 110702L od km 0+000 do km 0+195,200 w m. Sitno, gm. 

Sitno" dofinansowanie (80%) 252 148,86 zł, wkład Gminy Sitno (20%) 63 037,22 zł. 

8. Fotowoltaika – realizacja (zostało zamontowanych u mieszkańców 116 instalacji oraz 12 in-

stalacji na budynkach użyteczności publicznej). 

9. W ramach naboru wniosków o dofinansowanie ze środków budżetu Województwa Lubel-

skiego dot. budowy lub modernizacji (przebudowy) dróg dojazdowych do gruntów rolnych 

w 2024 r., Gmina Sitno złoży wniosek na dofinansowanie przebudowy części  drogi gminnej 

nr 110701L w miejscowości Rozdoły.  Maksymalnie Gmina uzyskać może  60% dofinan-

sowania tego zadania (około 100 000,00 zł). 

10. Sprawozdawcze zebrania strażackie zaplanowane są od 13 stycznia do 17 lutego 2024r. 

11. Otrzymano decyzję wyrażającą zgodę na odstrzał bobrów w miejscowości Cześniki, Cze-

śniki – Kolonia. Decyzja ma związek z dużymi szkodami rolniczymi wyrządzanymi przez 

bobry. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 
Przewodniczący Komisji  

   Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju  

 

    Radosław Kwapisz 

 


